
 

وزیر ورزش و رئیس فدراسیون فوتبال از وضعیت انتخاب سرمربى تیم ملى سخن گفتند بنا براعــلام وزیر ورزش، مســئولان 
فدراسیون فوتبال با چند مربى صاحب 
کارنامه بــراى هدایت تیم ملى مذاکره 

داشتند و به تفاهماتى هم رسیده اند.
مسعود سلطانى فر، درخصوص تعیین 
تکلیــف نهایى هدایــت تیم هاى ملى 
فوتبال بزرگسالان و امید گفت: کاملاً در 
جریان هستم که مسئولان فدراسیون 
فوتبال بــا جدیت پیگیــر این موضوع 
هســتند و با تعدادى از مربیان خیلى 
خوب خارجى در این خصوص مذاکراتى 
داشــته و به تفاهماتى رسیده اند. وى 
ادامــه داد: امیدواریم ظــرف روزهاى 
آینده این مذاکرات بــه نتیجه نهایى 
برسد و هم ســرمربى تیم بزرگسالان 
و هم ســرمربى تیم المپیک ما انتخاب 

شوند.
ســلطانى فر، با بیــان اینکــه بیش از 
چهل سال اســت به بازى هاى المپیک 
صعود نکرده ایــم و آخرین حضورمان 
در مســابقات 1976 مونتــرال بــود، 
خاطرنشــان کرد: فکــر مى کنم دیگر 
زمان آن رسیده با توجه به استعدادهاى 
جوانى کــه در رده هــاى نوجوانان و 
جوانان در اختیار داریم، با به کارگیرى 
یک مربى خــوب بتوانیم بــه المپیک 
2020 توکیو صعود کنیم و نتایج خوبى 

هم بگیریم.
وزیــر ورزش در پایــان تاکیــد کرد: 
درخصوص تیم ملى بزرگسالان هم در 
جریان هستم با تعدادى مربى خوب و 

داراى کارنامه مذاکراتى انجام شده که 
امیدواریم با بررسى هاى دقیق در آینده 

نزدیک گزینه نهایى را اعلام کنیم.

معرفى ســرمربى جدید تیم ملى 
فوتبال ایران تا 3 روز دیگر

رئیس فدراســیون فوتبــال مى گوید: 

سرمربى جدید تیم ملى فوتبال ظرف 
ســه روز آینده به ایران آمده و معرفى 
مى شود. به گفته تاج، هزینه این مربى 

به صورت یورویى پرداخت مى شود.
مهدى تاج، رئیس فدراســیون فوتبال 
درخصــوص تعیین تکلیف ســرمربى 
جدید تیم ملى گفت: امیدوارم سرمربى 
جدید تیم ملى ظرف دو الى ســه روز 
آینده به ایران آمده و معرفى شود. وى 
با بیان اینکه ســرمربى جدید تیم ملى 
خارجى بوده و یکــى از مربیان مطرح 
دنیاست، افزود: اگر این سرمربى ظرف 
دو سه روز آینده معرفى شود، یک برند 
براى کشور شده و نشــان مى دهد که 
تحریم ها هیچ تأثیرى نداشــته و دنیا 

مى خواهد با ایران مراوده داشته باشد.
تــاج، درباره نحــوه پرداخــت هزینه 
ســرمربى جدید تیــم ملــى فوتبال 
به صــورت یورویــى، گفــت: یکى از 
پیشــنهادات فدراســیون فوتبال این 
بوده که تمام حوزه ها آرایش دفاعى به 
خود بگیرند. وى ادامه داد: بر این اساس 
به مدیران تیم هاى باشــگاهى عنوان 
شــده که بهتر اســت حضور بازیکنان 
خارجــى در لیگ برتر محدود شــود. 
رئیس فدراســیون فوتبال که با خانه 
ملت گفت وگو کرده است، با بیان اینکه 
تیم پیکان پیشــنهاد کرده که هزینه 
بازیکن خارجى خود را به صورت ریالى 
پرداخت کند، تصریح کرد: اگر بازیکن 
خارجى توسط تیم ها خریدارى مى شود 
باید تراز بالاترى نســبت به بازیکنان 
داخلى داشته باشد تا در فوتبال کشور 

تأثیرگذار باشد.
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پیشکسوت فوتبال ایران:

دوست دارم «پدیده» سهمیه بگیرد
پیشکسوت فوتبال ایران گفت: به عنوان یک مشهدى باید به اعضاى تیم شهرم یعنى پدیده شهر 
خودرو نیز تبریک بگویم که تا همین جا هم کار بزرگى را با حضور یحیى گل محمدى انجام دادند.

حشمت مهاجرانى، در مشهد درباره شــرایط این روزهاى تیم ملى گفت: در شأن تیم برتر آسیا 
نیست که هنوز سرمربى نداشته باشد و فدراســیون فوتبال باید هرچه سریع تر در این باره اقدام 

کند.
پیشکســوت فوتبال ایران ادامه داد: اینکه چه کســى مى خواهد رداى هدایت تیم ملى ایران را 
برتن کند، بسیار مهم است و کاش افرادى که تصمیم گیرنده در این خصوص هستند با فکر باز و 
آینده نگرى ویژه اى و البته سریع تر، ســرمربى تیم ملى را انتخاب کنند که در شأن فوتبال ایران 

هم باشد.
وى درخصوص بازى هاى تیم هاى پرســپولیس و اســتقلال درلیگ باشــگاه هاى آســیا گفت: 
پرســپولیس با «برانکو» روزهاى خوبى را سپرى کرده اســت و حالا قرعه در این فصل این طور 
افتاد که تیم شان حذف شــود، آن ها در دور قبلى شــاهکار کردند و حالا هم نباید نا امید شوند، 
اســتقلال هم مى توانســت در بازى دیشــب برنده باشــد اما تجربه، یک بحث مهم در فوتبال

 است.
مهاجرانى افزود: فکر مى کنم  ذوب آهن  در این دوره مســابقات آسیا شرایط خوبى را پیدا کرده 

است، همان طور که در لیگ ایران هم با حضور منصوریان ذوب آهن دگرگون شد.
ســرمربى ســابق تیم ملى درباره شــرایط لیگ برتر ایران هم بیان کرد: رقابت در بالاى جدول 
بسیار سخت شده است، پرسپولیس، اســتقلال، سپاهان، تراکتورســازى و پدیده شهر خودرو 
هر کدام به اندازه خود شــانس قهرمانى دارند، هــر چند که فکر مى کنم پرســپولیس قهرمان 

شود.
مهاجرانى ادامه داد: به عنوان یک مشهدى باید به اعضاى تیم شهرم یعنى پدیده شهر خودرو نیز 
تبریک بگویم که تا همین جا هم کار بزرگى را با حضور یحیى گل محمدى انجام دادند. خراسانى ها 
شک نداشته باشند که تیم پدیده شهر خودرو، امسال سهمیه آسیا را به دست مى آورد و به واقع 
پدیده لیگ مى شود. اگر این شرایط رخ بدهد یک اتفاق بزرگ براى فوتبال خراسان رقم مى خورد و 
به نظرم همه خراسانى ها به ویژه مشهدى ها باید از این تیم حمایت کنند، حضور یک تیم از خراسان 

در آسیا فوتبال این خطه دگرگون مى شود.
وى در پاسخ به ســوالى در خصوص انتخابات هیئت فوتبال خراسان رضوى نیز گفت: از چند ماه 
قبل بحث انتخابات هیئت فوتبال خراسان مطرح بوده است، به نظر من اینکه در این دوران بگوییم 
رئیس هیئت باید فوتبالى باشد، منطقى نیست؛ البته هرکســى نظرى دارد، اما فوتبال روز دنیا 
نیاز به مدیریت قوى و البته فردى دارد که بتواند بودجه بیاورد،؛حالا اگر آن فرد فوتبالى نبود، اما 
مدیریت بلد بود یعنى نباید انتخاب شود؟ این حرف غلط است و اتفاقاً باید اجازه دهیم، این افراد 

هم بیایند شاید با مدیریت شان کارى کردند.

نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو، جوجیتسو و کوراش خبر داد:

جودوى بانوان به دنبال انتخاب سرمربى خارجى
نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو، جوجیتسو و کوراش مى گوید: با رئیس فدراسیون جودو کشور 
کرواسى درمورد برگزارى اردوى مشترك و جذب سرمربى از این کشور براى بانوان ایران صحبت 

شده است.
صدیقه کعبى زاده، پس از آنکه به عنوان نایب رئیس فدراسیون جودو، جوجیتسو و کوراش انتخاب 
شد، در گفت وگو با ایسنا و درمورد تلاش براى جذب سرمربى خارجى براى هدایت تیم ملى بانوان 
گفت: چندى پیش رئیس فدراسیون جودو کرواسى به ایران آمد و با آقاى میراسماعیلى جلسه اى 
اختصاصى داشت. از آنجاکه جودوى بانوان کرواسى وضعیت خوبى دارد و ورزشکاران این کشور 
عناوین جهانى دارند، تعاملاتى بین دو کشــور در بخش بانوان براى اســتفاده از مربى و اردوهاى 
مشترك مطرح شد. البته چنین مواردى به تأمین منابع مالى بستگى دارد. اما این نگاه و نگرش در 

فدراسیون جودو وجود دارد.
او در این مورد افزود: اولین گزینه ما کشور «کرواســى» است که توافقى اولیه هم صورت گرفته و 
باید ابتدا منابع مالى این کار را تأمین کنیم. براى کمک به ارتقاى ورزشکاران مان حتماً این کار را 

انجام مى دهیم. 
نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو در مورد برگزارى لیگ بانوان گفت: چند سال پیش که در جودو 
بودم، لیگ داشتیم اما شاید قالب حرفه اى نداشت. حتماً لیگ به پویایى یک رشته کمک مى کند اما 
این مسائل کمى زمان مى خواهد. حداقل یک ماه زمان لازم دارم تا با بررسى دقیق شرایط برگزارى 

لیگى پویا را بررسى کنیم.
کعبى زاده در ادامه بیان کرد: در چند روز اخیرى که انتخاب شدم وقت نکردم جودو بانوان را آنالیز 
کنم چون باید هر چه سریع تر مسابقه انتخابى تیم ملى جوانان و نوجوانان را برگزار مى کردیم. بخش 
بانوان براى فدراسیون مهم است. این رشته شانس مدال دارد. به همین دلیل به کمک متخصصان 

این رشته در حال تدوین برنامه توسعه اى براى جودو هستیم.
او در ادامه افــزود: جودو بانوان از پتانســیل هاى خوبى برخوردار اســت و این شــانس را داریم 
که با یک برنامه ریزى خوب بتوانیم در آســیا صاحب مدال شــویم. ضمن اینکــه در برنامه هاى 
آقاى میراسماعیلى اســتفاده از مربى خارجى براى بانوان هســت. در روزهاى گذشته جلسه اى 
براى بررسى تقویم عملیاتى ســال 98 برگزار و براى اولین بار مســابقه اى را تحت عنوان جایزه 
بزرگ طراحى کردیم. چنین مســابقه اى بــراى مردان و زنــان برگزار مى شــود و ایجاد انگیزه 

مى کند.
نایب رئیس بانوان فدراسیون جودو که پیش از این در والیبال حضور داشت در مورد تفاوت این دو 
رشته ورزشى و سابقه حضور در جودو بیان کرد: تقریباً سه سال پیش حدود 6 ماه در جودو کار کردم 
و با فضاى این رشته آشنا هستم. این فدراسیون جز فدراسیون هاى پرکار ورزش است و برنامه هاى 
خاص خود را دارد. به عنوان یک مدیر ورزشى ابتدا باید از اصول مدیریتى براى ساماندهى و ارتقاى 

ورزشکاران استفاده کنیم و از این نظر تفاوتى بین رشته ها وجود ندارد.

 :ACA رییس سازمان

 UFC قرارداد على اکبرى با
غیرقانونى است

«الکسى یاتسنکو» رئیس سازمان ACA روسیه 
مى گوید: قرارداد امیرعلى اکبرى، مبارز ایرانى 
حاضر در رشته رزمى MMA با ما به پایان نرسیده 
و پیوستن وى به سازمان UFC غیرقانونى است. 
امیر على اکبرى، مبارز ایرانى حاضر در رشــته 
رزمى MMA پس از حضور در ســازمان رایزین 
کشور ژاپن به ACA روسیه پیوست و چند مبارزه 
را نیز براى این ســازمان برگزار کــرد اما هفته 
گذشته در جریان نشســت خبرى خود اعلام 
کرد با ســازمان UFC آمریکا که حرفه اى هاى 
رشته MMA در آن به مبارزه مى پردازند، قرارداد 
بســته و از این پس براى این ســازمان مبارزه 
خواهد کرد. با خبرى شدن این موضوع، رئیس 
سازمان ACA روسیه ضمن اعتراض به این اقدام 
على اکبرى، قرارداد وى با ســازمان UFC را به 
دلیل اینکه على اکبرى هنوز بــا ACA قرارداد 
دارد، غیرقانونى خوانده و خواستار توضیح این 

ورزشکار و مسئولان سازمان UFC شده است.

میرزاجانپور، در ترافیک 
بازیکن هاى والیبال جاماند!

سرپرست تیم ملى والیبال مى گوید: دلیل کنار 
گذاشته شدن مجتبى میرزاجانپور، از اردوى تیم 
ملى تنها به دلیل آمادگى و ترافیک بازیکنان در 
پست دریافت کننده هاى تیم است. میرزاجانپور 
دریافت کننده تیم ملى والیبال با تصمیم قابل 
تأمــل «ایگورکولاکوویچ» ســرمربى والیبال 
ایران از اردوهاى تیم ملى کنار گذاشــته شد. 
امیر خوش خبر، درمورد این اتفاق توضیح داد: 
این تصمیم فقط به دلیل مباحث فنى بود و هیچ 
مشکل اخلاقى وجود ندارد. مجتبى از بازیکنان با 
اخلاق تیم ملى است. سرپرست تیم ملى والیبال 
گفت: تنها بحث آمادگى و ترافیک زیاد در پست 
دریافت کننده هاى تیم مطرح بود و شاید طى 
روزهاى آینده بازهم شــاهد کنار فتن برخى از 
بازیکنان به دلیل آمادگى آن ها باشیم. او در مورد 
زمان بازگشت میرزاجانپور گفت: مشخص نیست 

که او چه زمانى به اردوى تیم ملى بازگردد.

بازگشت ملى پوش سابق 
بعد از جعل کارت پایان خدمت!

 میثم برمشورى، ملى پوش سابق تیم ارژن شیراز 
که به دلیل جعل کارت پایان خدمت سربازى به 
مدت 6 ماه از حضور در میادین ورزشى محروم 
شده بود، با اتمام دوران محرومیت اش به فوتسال 
بازگشــت. برمشــورى در قراردادى جدید به 
تیم گیتى پســند اصفهان پیوســته و شاگرد 

حمید بى غم شده است.

تفتیان نمى تواند بدود
سخنگوى ســازمان تیم هاى ملى دوومیدانى 
مى گوید: حســن تفتیان آسیب دیدگى شدید 
دارد و بعید است به مســابقات قهرمانى جهان

 برسد. 
تیمور غیاثى، اظهار کــرد: تصمیم گیرى هایى 
براى جلســات آینده انجام شــد که با توجه به 
شرایط موجود، وضعیت مالى، وضع اقتصادى 
کشور تعدادى ورزشکار را انتخاب کنیم و آن ها 

زیر نظر بگیریم.
 قرار شد حدود 30 ورزشــکار را براى المپیک 
و بازى هاى آسیایى شناســایى کنیم و آن ها را 
رها نکنیم. سرگروه ها موظف شدند تا این افراد 
را شناســایى کنند و آن ها را بر اساس اولویت 
لیست کنیم و به مرور زمان هر چه به مسابقات 

نزدیک تر شویم تعداد آن ها کمتر خواهد شد.

دنیاى ورزش ورزش
Sport
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حذف استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا؛

بى ثمر ماندن استراتژى 
«خداکنه این توپ گل بشه»

چه اتفاق دیگــرى باید بیفتد که بــاور کنیم در 
فوتبال آســیا گرفتار یک خودســتایى شده ایم. 
الهه فوتبال نه مهربان است و نه عادل؛ اما معمولاً 
طرف تیم بهتر مى ایستد. خیلى خودش را درگیر 
شمارش تعداد هواداران، اشک ها و آرزوهاى آن ها 
و خیال پردازى ها نمى کند. فقــط گاهى ممکن 
است کمى از قاعده هایش دســت بکشد و اجازه 
بدهد تیم ضعیف تر پیروز شود. توپى که مى خواهد 
توى دروازه جا بگیرد را فوت مى کند، ستاره حریف 
را مصدوم مى کند و شوت مُرده را مثل توپ بیلیارد 
قل مى دهد تــوى دروازه... در زندگى گاهى باید 
فرار کنى و گاهى باید محکم ســرجایت بایستى. 
فاجعه وقتى رخ مى دهد که زمان این دو را اشتباه 
تشــخیص بدهى و به جاى فرار، محکم بایستى! 
وقتى تیم هاى فوتبال شکســت مى خورند، همه 
کارشناس مى شــوند. «ژوزه مورینیو» مى گفت: 
در فوتبال، امروز فرشته اى و فردا تبدیل به هیولا 
مى شــوى؛ اما امروز وقت آن است که تشخیص 
بدهیم بدهیم بایستیم یا فرار کنیم؟  پرسپولیس 
و استقلال در لیگ قهرمانان آسیا حتى نتوانستند 
از گروه هاى خود صعود کننــد. به جز ذوب آهن 
اصفهان که هنوز ماجراجویانه و با شایستگى دارد 
به مسیرش ادامه مى دهد، باقى نماینده هاى ایران 
از این لیگ حذف شدند تا حسرت قهرمانى در این 
جام به سه دهه نزدیک شــود و انشاالله سال دیگر 
و ... در تاشــکند، قرمزها به نظر براى کسب یک 
مساوى رفته بودند. حتى اگر برانکوى خشمگین 
حق داشته باشد بگوید: «بهترین بازیکن پاختاکور 
داور بود»، تغییرى در نتیجه ایجاد نمى شود. نایب 
قهرمان سال پیش حذف شــده به خانه برگشت 
و حالا هواداران با اضطراب بیشــترى به دو جام 
باقى مانده نگاه مى کنند. پنج بازى بدون برُد خبر 
بدى است! برخى نوشتند اگر سیستم VAR وجود 
داشت، پرسپولیس حتى مى توانست صدرنشین 
باشــد اما وجود ندارد. نتیجه؟ حذف شــدیم! آیا 
همه چیز تقصیر داور است؟ مصرى ها مى گویند 
روباهى که دنبال دو خرگوش مى دود، نمى تواند 
هیچ کدام را شکار کند. پرسپولیس، امسال مثل 
روباهى بود که به شکار ســه خرگوش رفته بود! 
جنگیدن هم زمان در لیگ قهرمانان آســیا، لیگ 
برتر و جام حذفى فشــارخردکننده اى را به آن ها 
وارد کرد تا یک بار دیگر این ادعا نزدیک به واقعیت 
به نظر برسد که بدن بازیکن آسیایى براى تحمل 
این همه فشار و مسابقه پى درپى، جواب نمى دهد. 
اما آیا همه چیز فقط تقصیر بدن بازیکن آسیایى 
بود؟ اســتقلال در تهران على رغم بازى جسورانه 
نتوانســت از پس الدوحیل بربیایــد. تیم قطرى 
در همه خطــوط، خوب و منظم بــازى مى کرد. 
فرهادمجیدى، کنار زمین حرص و جوش مى خورد 
که چرا خودش توى زمین نیست تا موقعیت ها را 
گل کند و از آن طرف «شــویا ناکاجیما» بازیکن 
ژاپنى تیم الدوحیل فراآسیایى توپ زد و هرکارى 
دلش خواست کرد. درســت مثل «ماشاریپوف» 
بازیکن پاختاکور که یادمان آورد مدت هاســت 
بازیکنى مثــل او نداریم تا به تیــم ریتم بدهد و 
بتواند فوتبال را زیباتر کند. پرســپولیس با یک 
گل شکســت خورد تا بازى فداکارانه سیدجلال 
حسینى که دست کم شش بار ســر و تن خود را 
مقابل توپ قرار داد به چشــم نیاید، درست مثل 
تساوى 1-1 استقلال در آزادى که اجازه نداد آسیا 
شاهد ادامه درخشش سیدحسین حسینى دروازه 
بان شان باشد. پرسپولیس و استقلال حذف شدند. 
الهه فوتبال یک بار دیگر یادآورى کرد که شــاید 
بتوانیم یک بازى را با ضرب و زور و جان فشــانى 
پیروز شــویم، اما براى قهرمانى در یک تورنمنت 
طولانى به چیزى بیش از غیرت، پر کردن ورزشگاه 
توسط تماشاگران با بلیت و بى بلیت و «خدا کنه 
این توپ گل بشــه» گفتن هاى گزارشگران نیاز 
داریم.چه اتفاق دیگــرى باید بیفتد که باور کنیم 
در فوتبال آســیا گرفتار یک خودستایى شده ایم. 
دلخوش به آمار روى کاغد و رنکینگ، بدون جام و 
افتخار. مثل بسیارى از تحسین ها که صرفاً مصرف 
داخلى دارد و در عرصه هاى غیرورزشى هم امید 
و اعتماد به نفس کاذب مى دهد و یادمان مى برد 
که اندك اندك داریم در مــرداب فرو مى رویم. ما 
بیش از دلدارى هایى مثل «عیبى یوخ»، «انشاالله 
ســال بعد»، «چیزى از ارزش هاى ما کم نشد» و 
بهانه جویى هایى ابدى مثل «داوران نمى خواستند 
ما صعود کنیم»، «کشــورهاى عربى دلار نفتى 
و گازى دارن» و «وزیــر پرسپولیســى، وزارت 

استقلالى» و ...، به یک صراحت واقعى نیاز داریم.

تحلیل

خبرآنلاین : افشاگرى «سایمون کوپر» علیه سیاست و فشار بن ســلمان براى 48 تیمى  شدن جام جهانى؛ 
ى عربستان براى سرپوش روى قتل «خاشقچى» مى خواهد خود را شریک جام جهانى قطر کند
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جلسه گزینه مربیگرى ایران، با المپیکى هاعصبانیت شدید مجیدى در رختکن استقلالپیشنهاد تیم سردار به میلاد محمدى
میلاد محمدى، از «زنیت» روسیه پیشنهاد دارد. درخشش محمدى در احمدگروژنى باعث 
شده تا پیشنهادهاى زیادى براى جذب او به این باشگاه روسى ارسال شود. میلاد در اکثر 
بازى هاى احمدگروژنى، در ترکیب ثابت حضور دارد و چند هفته اى را با حضور در ترکیب 
منتخب لیگ روسیه به پایان رسانده است. هم چنین او و هم تیمى هایش هفته گذشته موفق 
شدند با توقف زنیت، قهرمانى آن ها را براى ســاعاتى به تعویق بیندازند. مدیر برنامه هاى 
مدافع ملى پوش کشورمان پیشنهاد زنیت سنت پترزبورگ براى جذب موکلش را تأیید کرد. 
بنابراین ممکن است سردار آزمون و میلاد محمدى فصل آینده در کنار یکدیگر بازى کنند.

استقلال در بازى برابر الدحیل، به تساوى یک بر یک رسید تا از رسیدن به مرحله حذفى لیگ 
قهرمانان آسیا باز بماند.

 فرهاد مجیدى که از عملکرد بازیکنان تیمش ناراضى بود، در رختکن با عصبانیت سر برخى از 
بازیکنان فریاد زد؛ به طورى که همه شاگردانش از نوع رفتار سرمربى تیم شان تعجب کرده بودند. با 
توجه به اینکه «وینفرد شفر» و مربیان قبلى استقلال، کمتر در رختکن چنین برخوردى مى کردند، 
مجیدى با بازیکنان خیلى تند صحبت کرد و پس از آن به نشست خبرى رفت و از عملکردشان 

در مقابل رسانه ها انتقاد کرد.

تکلیف حضور یکى از گزینه هاى ســرمربیگرى تیم ملى ایران در باشــگاه المپیک «لیون» تا 
چند روز دیگر مشخص مى شــود. «لوران بلان» چند روز دیگر در شهر لیون جلسه مهمى با 

«ژان میشل آئولا»، رئیس المپیکى ها خواهد داشت. 
طبق اعلام روزنامه اکیپ، مدیرعامل باشگاه فرانسوى از مدت ها قبل خواهان تحول در کادر فنى 
تیمش است. به این دلیل بود که چندى پیش اعلام کرد قرارداد «برونو گنزیو» سرمربى تیم را 
تمدید نخواهد کرد. نفر اول باشگاه به خاطر اختلاف با سرمربى، دنبال گزینه هایى براى هدایت 

تیمش گشت که لوران بلان یکى از این گزینه ها بود.

برنـامه سرمـربى تیم ملـى 
استـراتژى وعـده

بدینوسیله از کلیه ســهامداران شرکت منحله در حال 
تصفیه کارخانجات ریسندگى پروین اصفهان به شماره 
ثبت 651 دعوت مى شود در جلسه مجمع عمومى عادى 
به طور فوق العاده شرکت که راس ساعت 10 صبح مورخ 
98/3/2 روز پنجشنبه به نشانى: شهرك صنعتى سپهر 
آباد، شهرضا، پلاك 17 ، کدپستى 8637131768 تشکیل 

مى گردد حضور به هم رسانند. 
دستور جلسه: 

- انتخاب مدیر/ مدیران/ هیئت تصفیه   
- تمدید مدت تصفیه 

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى به طور   
فوق العاده  شرکت منحله در حال تصفیه 
کارخانجات ریسندگى پروین اصفهان 
به شماره ثبت 651 سهامى عام اصفهان 

هیئت مدیره




